



ARKTIS PROGRAMFÖRENING
PROTOKOLL VECKOMÖTE

§ 1. MÖTET ÖPPNAS

Mötet öppnas kl.12:06

§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE

Fredrik Selin vald till ordförande
Isabella Backman vald till sekreterare
Suzette Finne vald till justerare

§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET

Mötet finnes behörigt

§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR

Alla handlingar har inte publicerats på hemsidan

§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET

Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis hemsida

§ 6. NÄRVARANDE

Styrelse: Fredrik Selin, Ida Nygren, Isabella Backman, Karolina Lundin, Nellie Hansen, Nelly Cedergren, Simon Andersson, Suzette Finne

§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING

§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Dagordning fastställd

§ 9. RAPPORTERING

- Ordförande

- Föreningshång
- Möten
- Flytta Arktis material

- Vice ordförande

- Lagt beställningar till A-kitet

- Ekonomiansvarig

- Lagt beställningar till A-kitet
- Föreningshång



- **Utbildningsansvarig**
- Föreningshång

- **Eventansvarig**
- Föreningshång

- **Resansvarig**
- Föreningshång

- **Informationsansvarig**
- Föreningshång
- Inlägg på instagram

- **Administrationsansvarig**
- Hjålpt till med en beställning av A-kit
- Föreningshång

§ 10. DISKUSSION

Beviljat och planerat digitalt A-kit

- Lärare håller workshops för photoshop och indesign
- Planeras till senare i år

A-grillen

- Flyttar fram en vecka
- Lägg ut information och biljetter på hitract
- Inköp av mat och sök bidrag
- Datum för A-grillen flyttas till 18 September från kl.18:00

Fadderprojektet

- Ihopparning, konkret förslag på hur det ska gå till ska tas fram till mötet 16:e september

Mål för året, alumnverksamhet

- Alumnkvällen
- Förslag, linkedin sida

Bakning till Geofika

- Bestämmer vad vi ska baka till på torsdag.
- Torsdag kväll, 12/9

Tiktok

- Vi vill fortsätta med tiktok, gemensamt ansvar



- Större ansvar tar Suzette Finne, Ida Nygren och Nelly Cedergren

Märken

- Förslag på att göra ett formulär för att lägga in egna förslag på märken
- Tävling om att få designa ett märke och, eller att studenter på skolan designar egna märken som vi sedan kan ta fram.
- Förslag, koppla pepparkakshustävlingen till ett pris som innebär att de får sitt hus som märke
- Märken kopplat till fadderprojektet

§ 11. ÖVRIGA FRÅGOR

Finns det möjlighet att redigera hemsidan?

- Det finns mycket information som inte stämmer just nu, t.ex priser
- Uppdatera informationen

Team Building

- Alcatraz är ett förslag, boka kommande vecka

Utskottets Ansökan

- Prata med oss på Geofika och A-grill för mer information och få svar på frågor

Fadderprojektet

- Förslag på att maila till de som har anmält sig som fadder med kort information
- Lägg ut en ny ansökan för att eventuellt få in några fler faddrar
- Inlägg på instagram

Sveriges ingenjörer

- Afry, högst röster

§ 12. BESLUT

§ 13. NÄSTA MÖTE

Nästa möte är 16 september 2024 kl.12:00

§ 14. MÖTETS AVSLUTANDE

Mötet avslutat kl.12:45